
Formandens beretning 2024 

 

Velkommen til vores årlige generalforsamling, dejligt at se at der stadig 
er nogle der møder op til disse seancer. 

I 2023 har vi, udover den årlige generalforsamling, gennemført følgende 
aktiviteter: 

Fyraftensmøder: 

Grundfos – 12 deltagere 

Hedeselskabet (Biodiversitet) – 12 deltagere 

Temaaften: 

Aften med Vandanalyser (Analytics) og Viborg Kommune ca. 30 
deltagere 

Vi har haft deltagere fra bestyrelsen med til Regionvandrådsmødet og 
deltaget på messe i Års. 

Energi Viborg Vand har som nogle ved genforhandlet den aftale vi som 
vandværker i Viborg Vandråd også var omfattet af, desværre er Viborg 
Vandråd ”faldet” ud af den nye aftale – men prisstrukturen fortsætter for 
dem der var under den gamle aftale. 

Vi har derfor igangsat et arbejde for at lave et udbud for Viborg 
Vandråds medlemmer. 

Vi har i den tid vi befinder os i brug for et stærkt vandråd, med så mange 
medlemmer som muligt – så jeg vil opfordre alle til at være opmærksom 
på om nabovandværket er medlem og hvis ikke opfordre dem til at 
melde sig ind – det er dog en overskuelig udgift at være medlem i Viborg 
Vandråd! 

Og jo flere vi er, jo større stemme har vi på Rådhuset og des mere rabat 
får vi ved udbud som det vi har undervejs på analyser. 

Sagen om Vandsamarbejde vil jeg ikke bruge mange ord på – den vil 
unægtelig være et tema i næste års beretning – jeg vil blot nævne at det 
er en sag der har taget rigtig meget tid og blandt andet derfor har jeg 
ikke haft overskud til at sende de sædvanlige nyhedsbreve ud. 

Tak til bestyrelsen for godt samarbejde og ikke mindst tak til Morgan 
som altid står klar til at gribe de bolde/nyhedsbreve jeg sætter i søen. 


